



NATO

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**



OTAN

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

PRESS RELEASE (97)115

30 September 1997

NATO SECRETARY GENERAL TO VISIT ITALY

The Secretary General of NATO, Dr. Javier Solana, will visit Italy on 3 October 1997. During his visit, he will meet the Prime Minister, Romano Prodi, and the Minister of Foreign Affairs, Lamberto Dini. He will also give the keynote speech at the NATO sponsored Conference with Centro Studi di Politica Internazionale (Ce.S.P.I) on "NATO Enlargement: The Implications for Italy", at Residence Ripetta in Rome.

MEDIA ADVISORY
(not for publication)

The Secretary General will have a meeting with the press on 3 October at 14:40 at the Residence Ripetta, Via di Ripetta, 231 in Rome. For more information on the Secretary General's visit, members of the press should contact the NATO Press and Media Service, tel: int'l-32 2 707.50.39. During the visit to Italy, they should contact the Liaison Officer Italy at NATO, Mr. Nicola de Santis: from Italy, GSM phone :int'l-32 75 23.04.06, from Belgium GSM phone 075-23.04.06.

***NATO information is also available on E-Mail via the following address:
NATODOC@HQ.NATO.INT.***

COMMUNIQUE DE PRESSE (97)115

30 septembre 1997

VISITE DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN EN ITALIE

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Javier Solana, effectuera une visite en Italie le 3 octobre 1997. Il rencontrera le Premier Ministre, Romano Prodi, ainsi que le Ministre des Affaires étrangères, Lamberto Dini. Il prononcera également un discours lors de la Conférence du Centro Studi di Politica Internazionale (Ce.S.P.I) sur le thème: "L'Elargissement de l'OTAN : Implications pour l'Italie", sponsorisée par l'OTAN, à la Résidence Ripetta à Rome.

NOTE AUX MEDIAS
(Non destinée à la publication)

Le Secrétaire général rencontrera la presse le 3 octobre 1997 à 14h40 à la Résidence Ripetta, via di Ripetta, 231 à Rome. Les journalistes qui souhaitent obtenir de plus amples informations sur la visite du Secrétaire général peuvent s'adresser au Service de Presse et des Médias de l'OTAN (tél : int'l-32-2.707.50.39). Pendant le séjour du Secrétaire général en Italie, ils devront s'adresser à l'officier de liaison de l'Italie à l'OTAN, M. Nicola de Santis : de l'Italie (tél : GSM int'l-32-75.23.04.06) ou de la Belgique (tél : GSM: 075-23.04.06).

***Les informations sur l'OTAN sont également disponibles sur le réseau INTERNET :
"NATODOC@HQ.NATO.INT".***